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Rada Miejska w Lipsku 
Rada Miejska w Lipsku 

Protokół nr XXIV/2020 

XXIV Sesja w dniu 17 lipca 2020  

Obrady rozpoczęto 17 lipca 2020 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11.30 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Barański 

2. Mirosława Urszula Jabłońska 

3. Cezary Krukowski 

4. Marcin Lenart 

5. Jan Zbigniew Łepecki 

6. Andrzej Łyjak 

7. Roman Madejski 

8. Włodzimierz Marian Marek 

9. Włodzimierz Adam Misiak 

10. Andrzej Nowak 

11. Michał Hubert Patyk 

12. Iwona Bożena Przepiórka 

13. Łukasz Sajdak 

14. Marian Szymczyk 

15. Witold Józef Wypchło 

 

Udział w sesji wzięli: Jacek Wielorański, Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko, Anna Woźniak 

Skarbnik Miasta i Gminy Lipsko oraz Radosław Winiarczyk, Zastępca Kierownika Referatu 

Rozwoju Gospodarczego, Środowiska i Mienia Komunalnego 

 

1. Otwarcie obrad sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Lipsku Marcin Lenart otworzył obrady XXIV sesji Rady 

Miejskiej w Lipsku i powitał wszystkich zgromadzonych. 

2. Stwierdzenie kworum. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Lipsku Marcin Lenart, na podstawie listy obecności, 

stwierdził kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Włodzimierz Marian Marek, Włodzimierz Adam Misiak, 

Andrzej Nowak, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef 

Wypchło 
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NIEOBECNI (2) 

Roman Madejski, Michał Hubert Patyk 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

4. Podjęcie uchwał: 
Salę obrad opuścił Radny Włodzimierz Marek. 

a) Uchwała Nr XXIV/138/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o 

świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego 

Jacek Wielorański, Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko przedstawił konieczność podjęcia 

uchwały. PKS Ostrowiec Świętokrzyski zwrócił się do gminy w sprawie programu 

rządowego, który zakłada 3 zł dofinansowania do wozokilometra jeśli chodzi o transport 

publiczny. Wniosek został złożony, by takie usługi realizować na naszym terenie. Wkład 

własny to ponad 10 tys. zł. Jeśli wysoka rada wyrazi zgodę to takie przewozy będą 

realizowane na terenie miasta i gminy, co jest korzystne, bo będzie więcej przejazdów.  

Andrzej Barański, Radny Rady Miejskiej w Lipsku zapytał czy jest możliwe by dowóz do 

szkoły dzieci  z Maziarzy, Huty i Leszczyn był realizowany później, by dzieci nie musiały  

tak wcześnie wstawać. 

Cezary Krukowski, Radny Rady Miejskiej w Lipsku też poruszył ten problem, zaproponował 

by trochę inaczej rozwiązać kwestię przewozu dzieci do szkoły i może wprowadzić 

dodatkowy autobus. 

Burmistrz odpowiedział, że były prowadzone rozmowy na ten temat. Tak jest ułożony plan 

przejazdów i sugestia Pana Radnego by wprowadzić jeszcze jeden autobus spowodowałaby 

zwiększenie kosztów, wpływ na cenę ma ilość kursów, ale będziemy negocjować jeszcze 

warunki. Oczywiście będziemy robić wszystko by jakoś załatwić tę sprawę. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr XXIV/138/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie 

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego.  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Iwona 

Bożena Przepiórka, Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

NIEOBECNI (3) 

Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, Michał Hubert Patyk 

Uchwała został przyjęta jednogłośnie. 

b) Uchwała nr XXIV/139/2020 w sprawie zmian w Uchwale Nr XVIII/98/2019 Rady 

Miejskiej w Lipsku z dnia 16 grudnia 2019r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Lipsko na lata 2020-2026 
Na salę obrad powrócił Radny Włodzimierz Marek. 

Anna Woźniak, Skarbnik Miasta i Gminy Lipsko wyjaśniła, że zmiany w budżecie 

spowodowane są podpisaniem umów na osiem dotacji. Po zbilansowaniu wprowadzonych 

zmian okazało się, że musimy uruchomić wolne środki, ponieważ zmieni się prognoza długu, 

oraz deficyt budżetu. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały nr XXIV/139/2020 w sprawie zmian w Uchwale Nr XVIII/98/2019 Rady Miejskiej 

w Lipsku z dnia 16 grudnia 2019r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy Lipsko na lata 2020-2026.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Włodzimierz Marian Marek, Włodzimierz Adam Misiak, 

Andrzej Nowak, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef 

Wypchło 

NIEOBECNI (2) 

Roman Madejski, Michał Hubert Patyk 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

c) Uchwała Nr XXIV/140/2020 w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej 

Miasta i Gminy Lipsko na rok 2020 Nr XVIII/99/2019 z dnia 16 grudnia 2019 roku. 
Burmistrz omówił pokrótce zmiany w uchwale budżetowej. Uchwała wraz z częścią opisową 

jest załącznikiem do niniejszego protokołu. 

Marcin Lenart, Przewodniczący Miasta i Gminy Lipsko wyraził zadowolenie z modernizacji 

stadionu i dodał, że niestety stadion jest dewastowany w weekendy. Zaproponował by 

zatrudnić ochronę. Zapytał też kiedy będzie oświetlenie na górnej płycie boiska. 

Jacek Wielorański odpowiedział, że walczymy z wandalizmem. Wystosujemy pismo do 

Policji by częściej patrolowała ten teren. Jeśli chodzi o oświetlenie stadionu to dotacja, którą 

otrzymaliśmy musi być wykorzystana do końca roku, więc oświetlenie pojawi się jeszcze w 

tym roku. 

Włodzimierz Marek, Radny Rady Miejskiej w Lipsku powiedział by w piśmie kierowanym 

do policji dodać by patrolowano również teren zalewu, bo tam też mają miejsce akty 

wandalizmu. Szczególnie latem. Zwłaszcza, że policja otrzymuje od gminy przy aprobacie 

Radnych wsparcie finansowe na zakup samochodów. 

Łukasz Sajdak, Radny Rady Miejskiej w Lipsku zapytał o brakujące przyłącza do wodociągu 

w Szymanowie i czy nie da się przedłużyć nitki z istniejącego wodociągu. 

Burmistrz odpowiedział, że do realizacji dojdzie, jest prowadzona analiza sytuacji. Precyzyjna 

odpowiedź zostanie udzielona po sesji. 

Witold Wypchło, Radny Rady Miejskiej powiedział, że zgłaszają się mieszkańcy bloku 34, 

skarżąc się na całonocne hałasy w parku w Lipsku. Poprosił o interwencje. 

Burmistrz obiecał, ze zajmie się tą sprawą. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr XXIV/140/2020 w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej Miasta 

i Gminy Lipsko na rok 2020 Nr XVIII/99/2019 z dnia 16 grudnia 2019 roku..  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Włodzimierz Marian Marek, Włodzimierz Adam Misiak, 

Andrzej Nowak, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef 

Wypchło 

NIEOBECNI (2) 

Roman Madejski, Michał Hubert Patyk 
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d) Uchwała Nr XXIV/141/2020 w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem i 

Gminą Lipsko a spółką W.P. INVESTBUD Sp. z o.o. z siedzibą w Lipsku dotyczącego 

realizacji inwestycji towarzyszącej inwestycji mieszkaniowej na terenie działki nr ew. 

630/7 położonej w Lipsku 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała Nr XXIV/141/2020 w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem i Gminą 

Lipsko a spółką W.P. INVESTBUD Sp. z o.o. z siedzibą w Lipsku dotyczącego realizacji 

inwestycji towarzyszącej inwestycji mieszkaniowej na terenie działki nr ew. 630/7 położonej 

w Lipsku.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Włodzimierz Marian Marek, Włodzimierz Adam Misiak, 

Andrzej Nowak, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef 

Wypchło 

NIEOBECNI (2) 

Roman Madejski, Michał Hubert Patyk 

5. Zakończenie obrad sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Lenart stwierdził, że porządek obrad został 

wyczerpany i dokonał zamknięcia obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Lipsku. 

 

 

  

  


